
 
 

Zápis z veřejného projednání                                        

k výstavbě parkoviště u ZŠ Bratří Venclíků 

Proběhlo dne:  středa 12. října 2022 od 17:30 do 19:00 h 

Místo konání:  venkovní areál u ZŠ Bří Venclíků 

Účast za MČ Praha 14: J. Zajac, starosta MČ Praha 14 

Ing. arch. M. Veselý, architekt MČ Praha 14 

Ing. D. Suchý, vedoucí odboru dopravy 

P. Brych, vedoucí odboru investičního 

V. Havránek, vedoucí odboru správy majetku 

Ing. P. George, Odbor strategického řízení a komunikace, vedoucí oddělení 

strategického plánování 

Z. Straková, Odbor strategického řízení a komunikace, oddělení strategického 

plánování 

N. Šindler, Odbor strategického řízení a komunikace, oddělení strategického plánování 

Účast za obyvatele: 63 

Cíle a průběh setkání:  

Cílem setkání bylo seznámit občany se záměrem výstavby parkoviště u ZŠ Bří Venclíků, podat občanům informace 

o důvodech vzniku záměru, odpovědět na dotazy místních obyvatel a zjistit, zda obyvatelé z okolních domů 

s výstavbou souhlasí. MČ ve spolupráci se školou nechala rozpracovat dvě varianty návrhu zpevnění plochy, která 

by  byla vhodná pro parkovací místa s přiléhající zahradou doplněnou o mobiliář a hrací prvky. Součástí 

revitalizace by byla venkovní učebna pro školu, výsadba dalších stromů a hřiště s dřevěnými prvky podle 

požadavků školy. Starosta J. Zajac informoval přítomné účastníky o důvodech vzniku záměru, přínosech i 

negativech výstavby parkovacích míst a revitalizace. 

Následně proběhla diskuse, ve které zazněly náměty a připomínky. 

▪ využit plochu jiným způsobem než budováním parkovacích míst, např. upravit pro volnočasové aktivity 

(adventure golf, pétanque, pozemky pro pěstitelské práce, zahradu apod.), 

▪ vybudovat polootevřený areál pro rodiče a děti – hřiště, amfiteátr, arboretum, 

▪ nekácet stromy – kácení by bylo minimální, 

▪ vyřešit parkování pro obyvatele z okolní domů, nikoliv pro zaměstnance ÚMČ, 

▪ návrh řešení parkování pro ÚMČ – zajistit úředníkům parkování za mírný poplatek v parkovacím domě 

na Chlumecké,  

▪ návrh řešení parkování pro ÚMČ – v Ocelkově ul. je dostatek volných míst pro parkování, 

▪ rozšíření parkovacích míst opět navýší provoz a poptávku po parkování, 

▪ zrušit zelenou plochu za OC Sparta - Rajská zahrada a vybudovat tam parkovací místa,  

▪ postavit parkovací dům za OC Sparta - Rajská zahrada,  

▪ vjezd a výjezd na parkoviště neprojektovat do ul. Vlčkova. 

Na připomínky a dotazy přítomných občanů odpovídal starosta MČ Praha 14.  

▪ Režim navrhovaného parkoviště vymezuje parkování v době úředních hodin parkování pro účely ÚMČ, 

mimo úřední hodiny by bylo parkování pro veřejnost.  

▪ Současné využívání parkoviště před ZŠ Bří Venclíků  pro účely ÚMČ by bylo zrušeno. 

▪ Školní pozemek nemůže kvůli bezpečnosti dětí být volně přístupný veřejnosti, musí být oplocen. 

▪ Při jakékoli plánované změně využití tohoto pozemku by muselo dojít k posunu oplocení. 



 
 

▪ Občané mají možnost využít participativní rozpočet k podání projektu zaměřeného na změnu využití 

pozemku.  

▪ Jakákoliv změna využití pozemku musí být konzultována a prováděna ve spolupráci a v součinnosti 

se základní školou. 

▪ Při prověření možnosti zrušit zelenou plochu a vybudovat parkovací místa za OC Sparta - Rajská zahrada 

bylo zjištěno, že navýšení parkovacích míst by bylo pouze v jednotkách.  

▪ Vybudovat parkovací dům za OC Sparta - Rajská zahrada je finančně velmi náročná investice, kterou MČ 

v rámci svého rozpočtu nemůže realizovat. 

  

 

Zápis bude zveřejněn na webových stránkách MČ. Další dotazy, podněty a připomínky můžete zasílat 

na pavlina.george@praha14.cz .  

 

V úvodu setkání proběhlo hlasovaní o souhlasu s výstavbou parkovacích míst u ZŠ Bří Venclíků: Pro 3  Proti 52  

V závěru setkání opět proběhlo hlasovaní o souhlasu s výstavbou parkovacích míst u ZŠ Bří Venclíků: Pro 5 Proti 47  

 

 

ÚMČ – Úřad městské části 

 

Zapsala: Ing. P. George 
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